
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-04-05   kl 13.00 

 

Närvarande:   Marianne Ek,         Jan Broqvist,                 Per Eriksen  

Monica Langerfors Bodin,          Gunhild Johansson,    Leif Öjring.      

Innan mötets öppnande:  Anna-Karin Cederstrand Karlsson, SV   

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Besök av Studieförbundet Vuxenskolans verksamhetsledare Anna–Karin 

Cederstrand Karlsson, som innan mötets formella öppnande informerade om 

Vuxenskolans verksamhet samt vilka möjligheter SPF har att söka och 

erhålla verksamhetsbidrag från dem. 

                                        ----------------------------------- 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet kl 14:15  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen valde Per att tillsammans med mötets ordförande justera dagens 

protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes. 

 

§ 4.  Föregående mötesprotokoll Monica 

Föregående mötesprotokoll genomgicks av Monica, godkändes och lades 

därefter till handlingarna. 

 

§ 5.  Ekonomin Jan 

Jan omtalade att det stora kontot omfattar SEK 163.200:- och det lilla SEK 

28.700:-.  Han nämnde också att försäljningen av Sverigelotter ger föreningen 

ett bra tillskott. 

 

§ 6.  Resor Gunhild 

Gunhild rapporterade att 39 anmälningar hittills inkommit till Värnamoresan 

i maj och att nära hälften av dessa kommer från Fagerhult och Bockara. Nästa 

resa blir i september och går i Wilhelm Mobergs fotspår.  

Erbjudande har kommit från SPF Seniorerna Mönsterås om att delta i deras 

6-dagars resa till Värmland. 

 

 



 

 

 

 

 

§ 7.  Medlemsstatistik Leif   

Leif omtalade att medlemsantalet fortfarande är 266 st, men att ytterligare 2 

är på ingång men inte klarrapporterats från centralregistret ännu. När någon 

önskar bli medlem ska dennes namn och telefonnummer meddelas Elisabeth 

Angervall som sköter om resten. 

 

§ 8.  Seniorum Monica 

Monica omtalade att Staffan och Eva Hedin satt upp en ny miniutställning på 

Seniorum - den här gången med målarcirkelns alster.    

 

§ 9.  Planeringsgruppen Monica, Gunhild och Jan  

Monica presenterade ett i det närmaste klart program för hösten 2017. 

Styrelsen godkände förslaget i dess hittillsvarande utformning. John-Erik 

Wåhlin har bett att få utgå ur gruppen pga alltför många andra uppgifter. 

Planeringsgruppen utgörs därför numera av Monica, Gunhild, Jan och 

Bjarne.  

 

§ 10.  Distriktsfrågor Marianne. 

Marianne rapporterade från senaste distriktsmöte  - se även §15.  

 

§ 11.  KPR Rose-Marie och Monica  

Inget att rapportera. 

 

§ 12.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Inget att rapportera pga Rose-Maries frånvaro (Kupan). 

 

§ 13.  Lotterier Leif, Gunhild och Per 

Leif omtalade att lotteriet med vinster är under kontroll. 

 

§ 14.  Rapport från Vuxenskolans årsstämma Marianne 

Marianne, som deltagit i Vuxenskolans årsstämma, informerade från denna.  

 

§ 15.   Rapport från Distriktsstämman 

Vid SPFs distriktsstämma beslutades om återbetalning av kr 5:-/betalande 

medlem till respektive förening.  

 

§ 16.  Planering inför nästa månadsmöte 

Sven-Olof Bladh och Gilllis Fredriksson står för underhållningen som blir 

sång och musik och musikquiz. Monica ombesörjer blommor till de 

medverkande. Högsby Sparbank har lovat bidra med vinster till quizet. 

 



 

 

§ 17.  Förtroendemannalista Monica 

Monica gick igenom förtroendemannalistan för innevarande verksamhetsår. 

Denna godkändes därefter. 

 

§ 18.  Fördelning av arvoden 

Vid föreningens nyligen hållna årsmöte togs ett beslut om en kostnads-

ersättning på kr 8.100:- till styrelsen.  Denna summa fördelades inom 

styrelsen.  

 

§ 19.  Pennor 

Distriktet har via offert tagit fram pennor med reklamremsa.   

Mötet beslutade att sälja pennorna för kr 5:- /st.  Försäljningen kan i första 

hand göras vid ”lotteribordet”. 

 

§ 20.  Boulen sponsringspengar 

Marianne omtalade att Högsby Sparbank sponsrat boulen med kr 5.000:- . 

Beloppet ska även komma PRO tillgodo. Beslutades att SPF tillsammans 

med PRO köper in stolar, bord och skyltar att placeras vid banorna. 

  

§ 21.  4 - länsfesten i Ronneby 

Marianne informerade om den kommande 4-länsfesten i Ronneby. Festen 

hålls 16 augusti och vid distriktsstämman hade frågan om gemensam buss 

till Ronneby kommit upp. Sivert Bergström erbjöd sig att ombesörja 

bussresan samt bad de enskilda föreningarna att meddela honom preliminärt 

antal resande. Vi räknar med att cirka 10 personer deltar från oss vilket ska 

meddelas Sivert.  

 

§ 22.  Övriga frågor 

Vårfesten som skulle ha hållits på Seniorum sistlidna fredag ställdes in pga 

för få anmälningar. Samma sak hände även härom året. Minimiantalet sätts 

vid 20 deltagare. Somliga medlemmar vill att festen ska hållas ändå trots för 

lågt antal, andra tycker inte att det är roligt om det är för få deltagare. Vad 

göra????? 

Förberedelser har påbörjats för 40-årsjubileet i oktober. Vuxenskolans 

representant, som deltog före vårt formella möte, hade föreslagit att för-

beredelserna hålls i form av studiecirkel för att studiebidrag ska kunna 

erhållas. Inget formellt beslut togs vid mötet men ska tas i beaktande. 

 

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls tisdag 2 maj kl 13.00 på Seniorum.   

Kl. 15.00 fortsätter studiecirkeln om läkemedelsbehandling tillsammans med 

SPF Bockara. 

Andra viktiga datum att lägga på minnet är 4 maj Resa till Värnamo,  

23 maj kl 15:00  Studiecirkel tillsammans med Bockara,  30 maj Styrelsemöte.  



 

 

 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet kl 15:20. 

 

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek           Per Eriksen 


